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В статье проведен анализ конституционных поправок 2020 г., связанных с совершенствованием системы 
публичной власти, ролью Президента РФ в механизме государственного управления, его положением среди ор-
ганов государственной власти, изменением конституционно-правового статуса Конституционного Суда РФ и т.д. 
Автор рассуждает о роли конституционного правосознания, формируемого в процессе конституционного рефор-
мирования.
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The article analyzes the constitutional amendments of 2020 related to the improvement of the public authority 
system, the role of the President of the Russian Federation in the mechanism of state administration, his position among 
state authorities, changes in the constitutional and legal status of the Constitutional Court of the Russian Federation, 
etc. The author discusses the role of the constitutional legal awareness, formed in the process of constitutional reform.
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